
 

DCH- Jyderup, Skamstrupvej 18 b, 4440 Jyderup 

Næstformand Grethe Timmermann, mail gt@skolevej46.dk 

 Bestyrelses- samt instruktørmøde DcH-Jyderup tirsdag d. 17. maj 2022 kl. 19.00 

Mødet afholdes i klubhuset,  

Indkaldt. Preben Sortsø, Grethe Timmermann, Lene Primdahl, Stine Beier, Ania Holm, Kirsten Beier, Kirsten Christensen, 
Brian Thomsen, Tine Bergmann, Sandie Mandrup Bay, Michael Mandrup Bay, Miriam Bønnelykke, Majbritt Wigø Madsen, 

Henning Damgaard, Bjarne P. Ebbesen, René Rasmussen. Olivera Madsen 

Afbud: Ania, Stine, Tine, Miriam, Brian 

Referent: Grethe Timmermann   

Ordstyrer: Preben Sortsø 

 

 Punkt Dialog Beslutning 

. 1 Godkendelse af dagsorden  

Udsendt via mail 

 godkendt 
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2 Færdiggørelse af Klubhus 

Så kom det endelig, vores dejlige nye klubhus. 

For at komme helt i mål og få 
ibrugtagningstilladelse mangler:  

• Varmepumpe 

• Niveaufri adgang 

Derudover anbefaler ”klubhusdrengene” at vi 
prioriterer at få lagt fliser foran indgangspartierne, 

og klimasikret huset udvendigt med maling og 
fugtsikring af facader. 

Herefter er det usikkert om, der er økonomi til at 
gøre mere i indeværende år. 

Vi anbefaler derfor, at: 
1. Der findes dato for arbejdsweekend for 

ovenstående snarest 
2. Nedsættes af et udvalg der får til opgave at 

komme med forslag, til ”rammer for 

benyttelse”  af huset samt rengørings- og 
vedligeholdelsesplan. 

3. Findes en dato til officiel indvielse af huset 
i efteråret 2022. 

Vand og kloak er godkendt 

Vi har bestilt tilbud på metalrampe 

Grethe taler med Betek om tilbud på 
rampe 

Michael undersøger om vi kan få 
tilbudsfliser fra IBF 

Bjarne undersøger om han kan finde 
plader til rottesikring 

Miriam har evt et godt tilbud på 
maling. 

 

 

 

 

1 a. Maling d. 4-5 6 juni, Miriam  

1. b. Fliselægning i august – Der laves 
opslag om, hvilke august weekender 

der er bedst. 

2. Husudvalg: Grethe, Sandie 

3. Indvielse 1. oktober (evt. 2. oktober) 

Arrangementsudv.  Preben, Michael og 
Kirsten Beier 

Pr. 22./maj 

Miriam bestiller maling m. firmarabat. 

3. Plan for benyttelse af det areal, der stilles til 
rådighed for os 

Vi samarbejder med kommunen om, hvordan 
arealet genetableres når det ikke længere skal 
anvendes til jorddeponi. I den forbindelse vil vi selv 

skulle betale, hvis der skal ske større reguleringer 
udenfor det areal der anvendes til kommunens 

jordbunker. 

Det er aftalt at noget af den nederste/laveste del af 

Vigtigt at annoncere lufteareal 
pladsen som lufteareal 

En bane må gerne være 
omkranset af volde e. lign. 

 

 

Vi går efter at arealet: 

• Kan anvendes til lufteareal 

• Planes ud omkring huset, så der 
kan etableres en bane gerne min. 

25X40 m. 

• Ud mod Skamstrupvej etableres P-
plads og vild med vilje   

Grethe og Michael arbejder videre 

sammen med skolen 
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arealet indrettes som grusparkering for skolen og 
for os. 

Der er kommet to forslag til udnyttelse: 

• Flytning af agillitybanen 
• Bevarelse af dele af bjerglandskabet, som 

tilsås og beplantes med vilde urter, så der 

kun skal slås græs i begrænset omfang. 
Tættest på huset anlæg af balance 

legeplads til børn og hunde, samt evt 
plantekasser til skolehaver el. lign. 

Forslagene kan evt. samtænkes. 

Skolen vil rigtig gerne bidrage til planlægningen 

Vi skal tage stilling til: 
1. Hvordan ideerne prioriteres 
2. Hvem der går videre med samarbejdet med 

kommunen og skolen. 

4. Invitation til deltagelse i SKVULP, vi skal tage 
stilling til: 

1. Om vi har mulighed for deltagelse 

2. Hvem, der i givet fald tager hånd om 
invitation, tilmelding, etc. 

Kære DCH Jyderup  

d. 10. og 11. juni er der Skvulp på Holbæk Havn.  

I år bliver Skvulpfestivalen endnu større og sjovere end 
den plejer at være, og vi glæder os helt vildt.  

Skvulp er en helt gratis festival for alle (der plejer at 
komme op mod 50.000 mennesker på de 2 dage) og vi er 
mange forskellige partnere, der er med til at løfte festivalen 
på hver vores måde.  

I kan som forening være med til Skvulp, og samtidig tjene 
penge til jeres forening.  

 
Formanden meddeler SKVULP, at vi 
desværre ikke kan deltage 
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Vi har brug for glade mennesker der enten kan hjælpe til 
med at passe parkeringspladser, eller være med til at gå 

rundt på festival-pladserne, og se til at alle har det godt 🙂  

Begge dele bliver både hyggeligt og sjovt.  

Hvis jeres forening vil være med får I både en mega god 
oplevelse sammen, I får 50,- pr time pr mand til 
foreningen, og I er med på vores fede frivilligområde med 
mad og drikke, og plads til at være sammen.  

Er det noget for jer?  

Hvis I har spørgsmål eller er klar til at tilmelde jer, er I 
meget velkomne her: rikke@skvulpfestival.dk 

Mange gode hilsner Rikke Klindt, SKVULP Folkemøde 

tilf: 51504964 mail: skrivtil@rikkeklindt.dk 

5. Hold og træningstider 3. kvartal 
1. Eksisterende hold fortsætter frem til 

efterårsferien? Se træningstider i bunden 
af dagsorden. 

2. Nyt nosework hold ? – annoncering og 
træningstid 

Tine ændrer til skiftende dage 

Michael hvalpehold til august 

Øvrige hold uændrede 

Vi beder Tine skifte navn 

2: Kirstens uddannelse har været 
ramt af aflysninger. Der oprettes 

derfor ikke hold- men laves evt. et 
par aftenkurser i efteråret. 

 

 

 

Grethe sender træningsplan til Ania, 
som offentliggør. 

Instruktørerne forsøger at arrangere 
fælles sommertræning. Tiderne meldes 

ud efterhånden som de aftales 

På sigt laver vi fællestræning en gang i 
kvartalet. 

 

6. Konkurrenceønsker 2023 

Ønsker skal indsendes ultimo juni 

Vi skal spare på konkurrencer og 
prioritere hundefører weekenden 
smat evt. kurser. 

Forslag 

 Tine melder flg. ind til 
konkurrenceudvalget: 

CB i marts 

Rally efter sommerferien 
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CB i marts,  

Rally – efter sommerferien hvis vi har 
en tovholder. 

Nordisk DM april 2024 - Kirsten 

Kirsten arbejder videre med  ideen om 
Nordisk DM i 2024 

7. Konkurrencer og events i efteråret 
2022/forår 2023 

1. Agillity konkurrence 18. juni – er der styr 
på forberedelserne ? 

2. Lydighedskonkurrence 28. august, hvem 
gør hvad 

3. Forslag fra Stine Tema aften. Invitere 
Lone Holmen til info og lidt 
demonstration af zoneterapi på hunde. 
Stine tovholder. 

4. Forslag fra Ania: Førstehjælpskursus for 
instruktører m. fl. – er der stemning for 

det? 
5. Forslag fra Michael: Hundefører weekend 

i sommeren 23. Hvem vil være med? 
 

6. Planer fra Event og 
konkurrenceudvalget ??0  

7. Dyrlægeaften 

1. Boldbanen kan ikke bruges til 
agillity/ Hallen – gerne en bane  

Låne en bane i Stigs Bjergby – plan B  

5. Michael og Jesper arbejder videre 
med hundeførerweekend.  Ind 
ledningsvis aftales vilkår med 

kredsen . Min. 40 deltagere –  

 

Gerne særskilte regnskaber for 

arrangementer fremover 

 

1 Michael ringer til Hallen. Tilmelding 
på Miriams opslag 

2. Vi taler med Tine 

3. Det går Stine bare videre med😊 

4. Ja gerne foråret 2024 

5. jahh, 23., 24. og 25 juni 2023 Grethe 
spørger skolen 

6. Event udvalget arbejder videre med 
en dyrlæge aften. 

Lene laver opslag om resultatet af 
events. 

 

8. Forslag fra Grethe:  

Nedsættelse af fundraising udvalg  

Udvalget får til opgave at søge sponsorater og 
fonde, som f.eks. forslag fra Stine: 

kontakt til anflex om en aftale, hvor hun kunne 
få et hjørne/bord med lidt legetøj, godbidder og 
måske nogle snacks. En aftale der hedder "vi 
betaler for det de køber" og jeg kan køre retur 

 Stine kontakter AN-flex 

Grethe  annoncerer efter medlemmer 
til fundraising udvalg. 
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med det som ikke sælger. Eller hvis en af jer 

har en ide 😊 
1. Nedsættelse af udvalg med 3-5 deltagere 

9. Planlægning af sommerafslutning 28. juni 
1. Tidspunkt og aktiviteter 

2. Hvem inviterer og arrangerer 

Vi bliver hjemme og vi vil have hunde 
med – det er sjovt. 

 

1. Kl. 17.30 – ca. 19.00 

2. Sandie og Majbrit laver et 
opgave løb. Michael og Kirsten 

står for mad. Majbrit inviterer. 
3.  

10 Årshjul, fast punkt 

Seneste årshjul vedlægges 

 Eneste opdatering: 

Instruktørmøde 8. september kl. 
19.00 i klubhuset. 

11 Økonomi 

Fast punkt : Orientering fra kassereren 

Det ser pænt ud, men der er brug 
for at hensætte en reservekapital 
til uforudsete. 

Kaffen er gratis resten af året 

Vi foreslår at kontingent ændres, på 
generalforsamlingen i 2023, Således 
at instruktører og 
bestyrelsesmedlemmer betaler 
træningsgebyr. 

I den forbindelse med finansiering 
af grundkontingenter, skal det 
præciseres at dette og dækker 

betaling af konkurrencegebyrer for 
instruktører og bestyrelses-
medlemmer, det stiller til 
konkurrence i vores navn, men ikke 
træner i klubben. 

 

12 Eventuelt 

Tilbagemelding fra skolen 

Der er ingen problemer i at bruge skolen, ledelsen kan ikke bekræfte den 
udlægning Majbritt var ude for 
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OBS Der er en træningsplads i Gørlev, koster 20 kr. pr time at bruge den– 
kontakt Miriam for nærmere info 

 

 

 september 

 

Dag Tid Instruktør Hold Sted 

Mandag 18.00-20.00 Henning Damgaard Rally begyndere og 
øvede 

AG-banen 

Tirsdag 17.00-18.00 Michael Mandrup Bay Hvalpe Boldbanen 

Tirsdag 17.00-18.00 Sandie Mandrup Bay Begynderhold + 8 md. Marken 
Tirsdag 18.00-19.00 Brian Thomsen Lydighed C/B-program Boldbanen 

Tirsdag 18.30-19.30 Lisbeth Juhl Træningshold AG-banen 
Onsdag 18.00-20.00 Majbritt W. Madsen Agility hygge AG-banen 

Torsdag 17.00-18.00 Bjarne P. Ebbesen 
René Rasmussen 

Unghunde 
(hvalpe fortsætter) 

Boldbanen 

Torsdag 18.00-20.00 Miriam Bønnelykke Agility letøvet og øvet AG-banen 

Torsdag 18.00-21.00 Kirsten Christensen Konkurrence Aftales  
Skiftende  
dage 

18.00-19.00 Tine Bergmann Lydighed C program Boldbanen 

 


